

1. Record Nr.	UNINA9910153759003321
Titolo	Dilthey als Wissenschaftsphilosoph / Christian Dambock, Hans-Ulrich Lessing (Hg.)
Pubbl/distr/stampa	Freiburg : , : Verlag Karl Alber, , 2016
ISBN	9783495861158 9783495487280
Descrizione fisica	1 online resource (250 pages)
Collana	Open Access e-Books Knowledge Unlatched
Disciplina	100
Soggetti	Hermeneutics Science - Philosophy Humanities - Philosophy
Lingua di pubblicazione	Tedesco
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
Note generali	Proceedings of a conference held June 2013 at the University of Vienna.
Nota di bibliografia	Includes bibliographical references.
Sommario/riassunto	<p>Dieser Band vereinigt die Beiträge einer im Juni 2013 am Institut Wiener Kreis der Universität Wien stattgefundenen Tagung, deren Ziel es gewesen ist, die Rolle Diltheys als Wissenschaftsphilosoph zu beleuchten, vor dem Hintergrund der in den letzten Jahrzehnten in der Dilthey-Forschung erarbeiteten Befunde, die Dilthey tendenziell von dem Bild einer rein "kontinentalen" Philosophie der Hermeneutik des Lebens weg gerückt haben.</p> <p>This volume contains the contributions to a conference at the Institute Vienna Circle of the University of Vienna in June 2013 that aimed at examining Dilthey's work as a philosopher of science in the light of the results of the last decades' Dilthey research that have moved him further away from the idea of a merely "continental" philosophy of the hermeneutics of life.</p>